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Protokół Nr XX/12 

z Sesji Rady Miejskiej w Iławie 

odbytej w dniu 28 marca 2012 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Iławie 

 

XX Sesję Rady Miejskiej w Iławie odbyto w dniu 28 marca 2012 roku w sali 

konferencyjnej Urzędu Miasta w Iławie przy ulicy Niepodległości 13. Sesję rozpoczęto  

o godz.13
00

, a zakończono o godz.14
50

.  

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Iławie - Roman Groszkowski dokonał otwarcia 

XX Sesji. Serdecznie powitał wszystkich przybyłych radnych jak również zaproszonych 

gości.  

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 18 radnych, co wobec 

ustalonego składu stanowi quorum, przy którym może obradować Rada Miejska  

i podejmować prawomocne decyzje i uchwały. Nieobecni byli radni: Ryszard Kabat, Robert 

Zbysław oraz Jolanta Michalewska. 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu  

 

Lista obecności kierowników wydziałów, jednostek organizacyjnych  

stanowi załącznik nr 2 do protokołu  

 

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 3 do protokołu  

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Iławie - Roman Groszkowski wyznaczył 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Iławie – Andrzeja Pankowskiego do liczenia 

głosów podczas XX Sesji Rady Miejskiej w Iławie.  

 Burmistrz Miasta Iławy – Włodzimierz Ptasznik wniósł o wprowadzenie 

następujących zmian do porządku obrad: 

1. wykreślenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia cen za 

usługi przewozowe środkami komunikacji miejskiej w Iławie; 

2. wykreślenie projektu uchwały w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania na 

terenie Miasta Iławy oraz wysokości opłat za parkowanie i sposobu ich pobierania.  

 

Poddany pod głosowanie jawne wniosek o wykreślenie z porządku obrad XX Sesji projektu 

uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia cen za usługi przewozowe środkami 
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komunikacji miejskiej w Iławie został przyjęty pozytywnie „jednogłośnie”.  

 

Poddany pod głosowanie jawne wniosek o wykreślenie z porządku obrad XX Sesji projektu 

uchwały w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania na terenie Miasta Iławy oraz 

wysokości opłat za parkowanie i sposobu ich pobierania został przyjęty pozytywnie 

„jednogłośnie”.  

 

 Przedstawiony przez Przewodniczącego Rady Miejskiej porządek XX Sesji Rady 

Miejskiej, z uwzględnieniem powyższych zmiany został przyjęty „jednogłośnie” w następującym 

brzmieniu:  

 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum 

2. Ustalenie porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z XIX Sesji Rady Miejskiej  

4. Informacja o zrealizowanych zadaniach w ramach bieżącego utrzymania miasta. 

5. Informacja Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Iławie za 2011 rok o skali  

i formach udzielanej pomocy, którą objęci są mieszkańcy miasta 

6. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta na lata 2012-2029   

b) zmian w budżecie miasta na 2012 rok  

c) rozpatrzenia skargi Stowarzyszenia na Rzecz Ochrony Parku 

Krajobrazowego Pojezierza Iławskiego i jego Otuliny na działalność 

Burmistrza Miasta Iławy 

d) rozpatrzenia skargi Państwa Anety i Stanisława Krajnik na działalność 

Burmistrza Miasta Iławy  

e) zbycia prawa własności nieruchomości gruntowej przy ul. Brata Alberta  

f) dzierżawy gruntów stanowiących własność Gminy Miejskiej Iława 

g) programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie miasta Iławy w roku 2012 

h) podziału miasta Iławy na sektory 

i) postanowienia o odbieraniu odpadów komunalnych od właścicieli 

niezamieszkanych nieruchomości, na których powstają odpady 

komunalne, a które stanowią część nieruchomości, na której zamieszkują 

mieszkańcy 

j) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi 
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7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta 

8. Interpelacje i zapytania radnych 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania  

10. Wnioski mieszkańców Iławy 

11. Komunikaty i oświadczenia 

12. Zamknięcie obrad XX Sesji  

 

Ad.1 Otwarcie i stwierdzenie quorum 

 Przewodniczący Rady Miejskiej - Roman Groszkowski o godzinie 13
00

 otworzył 

XX Sesję Rady Miejskiej w Iławie i przewodniczył jej obradom. Na podstawie listy 

obecności stwierdził, że w Sesji uczestniczy 18 radnych, co stanowi quorum dla 

podejmowania prawomocnych decyzji i wniosków. 

 

Ad.2. Ustalenie porządku posiedzenia  

Przewodniczący Rady Miejskiej - Roman Groszkowski po przedstawieniu zmian do 

porządku obrad, przegłosowaniu ich oraz przyjęciu porządku w powyższym brzmieniu 

przystąpił do jego realizacji. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z obrad  XIX Sesji Rady Miejskiej 

Przewodniczący Rady Miejskiej - Roman Groszkowski poinformował iż nie 

zgłoszono pisemnych uwag do protokołu, w związku z czym nie poddano pod głosowanie 

przyjęcia protokołu z XIX Sesji Rady Miejskiej. 

 

Niżej zaprezentowana karta opinii z poszczególnych posiedzeń komisji w miesiącu 

marcu, jest informacją dotyczącą zaopiniowania każdego materiału sesyjnego oraz 

projektu uchwały, w związku z czym informacja ta nie będzie powielona w dalszej części 

protokołu.  

 

INFORMACJE Komisja 

Problematyki 

Społecznej 

Komisja Oświaty, 

Kultury Sportu              

i Turystyki  

Komisja Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i Finansów 

1. Informacja o zrealizowanych 

zadaniach w ramach bieżącego 

utrzymania miasta. 

 

Pozytywnie 

zaopiniowane 

Pozytywnie 

zaopiniowane 

Pozytywnie 

zaopiniowane 

2. Informacja Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Iławie za 2011 

rok o skali i formach udzielanej 

pomocy, którą objęci są mieszkańcy 

miasta 

 

Pozytywnie 

zaopiniowane 

Pozytywnie 

zaopiniowane 

Pozytywnie 

zaopiniowane 
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PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE Komisja 

Problematyki 

Społecznej 

Komisja Oświaty, 

Kultury Sportu              

i Turystyki  

Komisja Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i Finansów 

a) zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej miasta na lata  

2012-2029 

 

Przyjęcie projektu 

uchwały bez 

poprawek 

Przyjęcie projektu 

uchwały bez 

poprawek 

Przyjęcie projektu 

uchwały bez 

poprawek 

b) zmian w budżecie miasta na 2012 

rok 

 

Przyjęcie projektu 

uchwały bez 

poprawek 

Przyjęcie projektu 

uchwały bez 

poprawek 

Przyjęcie projektu 

uchwały bez 

poprawek 

c) rozpatrzenia skargi Stowarzyszenia 

na Rzecz  Ochrony Parku 

Krajobrazowego Pojezierza 

Iławskiego i jego Otuliny na 

działalność Burmistrza Miasta 

Iławy 

 

Przyjęcie projektu 

uchwały bez 

poprawek 

Przyjęcie projektu 

uchwały bez 

poprawek 

Przyjęcie projektu 

uchwały bez 

poprawek 

d) rozpatrzenia skargi Państwa Anety  

i Stanisława Krajnik na działalność 
Burmistrza Miasta Iławy  

 

Przyjęcie projektu 

uchwały bez 

poprawek 

Przyjęcie projektu 

uchwały bez 

poprawek 

Przyjęcie projektu 

uchwały bez 

poprawek 

e) zbycia prawa własności 

nieruchomości gruntowej przy  

ul. Brata Alberta  

 

Przyjęcie projektu 

uchwały bez 

poprawek 

Przyjęcie projektu 

uchwały bez 

poprawek 

Przyjęcie projektu 

uchwały bez 

poprawek 

f) dzierżawy gruntów stanowiących 

własność Gminy Miejskiej Iława 

 

Przyjęcie projektu 

uchwały bez 

poprawek 

Przyjęcie projektu 

uchwały bez 

poprawek 

Przyjęcie projektu 

uchwały bez 

poprawek 

g) programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie 

miasta Iławy w roku 2012 

 

Przyjęcie projektu 

uchwały bez 

poprawek 

Przyjęcie projektu 

uchwały bez 

poprawek 

Przyjęcie projektu 

uchwały bez 

poprawek 

h) podziału miasta Iławy na sektory 

 

Przyjęcie projektu 

uchwały bez 

poprawek 

Przyjęcie projektu 

uchwały bez 

poprawek 

Przyjęcie projektu 

uchwały bez 

poprawek 

i) postanowienia o odbieraniu 

odpadów komunalnych od 

właścicieli niezamieszkanych 

nieruchomości, na których powstają 
odpady komunalne, a które 

stanowią część nieruchomości, na 

której zamieszkują mieszkańcy 

 

Przyjęcie projektu 

uchwały bez 

poprawek 

Przyjęcie projektu 

uchwały bez 

poprawek 

Przyjęcie projektu 

uchwały bez 

poprawek 

j) wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami 

komunalnymi 

 

Przyjęcie projektu 

uchwały bez 

poprawek 

Przyjęcie projektu 

uchwały bez 

poprawek 

Przyjęcie projektu 

uchwały bez 

poprawek 

 

Szczegółowa karta opinii głosowań poszczególnych materiałów oraz projektów uchwał  

z posiedzeń stałych komisji stanowi załącznik nr 4 do protokołu 

 

ZMIANA QUORUM – doszła radna Jolanta Michalewska 

AKTUALNY STAN OSOBY RADNYCH – 19 RADNYCH 
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Ad. 4.  Informacja o zrealizowanych zadaniach w ramach bieżącego utrzymania 

miasta 

 Powyższy temat został szczegółowo przedstawiony na komisjach przez Kierownika 

Wydz. BU – Jarosława Pruchniewskiego.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Iławie – Roman Groszkowski poinformował, iż 

wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały przedmiotową informację.  

 

W sprawie zaprezentowanych informacji głos zabrali:  

 

 Radna Anna Zakrzewska zwróciła uwagę na zapis przedstawiony w przedłożonej 

pisemnej informacji na powyższy temat, dotyczący przeprowadzenia remontu ubytków na  

ul. Kolejowej. Przekazała informację, że na dyżurze w dniu 19.03.2012r. mieszkanki  

ul. Kolejowej skarżyły się na fatalny stan nawierzchni. Poprosiła o informację, kto naprawiał 

drogę, a jeżeli zostało to wykonane na koszt miasta - poprosiła o przedstawienie kwoty. 

Poprosiła również o informację, ile w ciągu ostatnich pięciu lat miasto wydało na naprawę  

ul. Kolejowej.  

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Iławie – Roman Groszkowski zwrócił uwagę, iż 

powyższa wypowiedź radnej ma charakter zapytania, aniżeli odniesienia się do 

przedmiotowej informacji.  

 Na wypowiedź radnej odpowiedzi udzieliła Skarbnik Miasta Iławy – Janina 

Okołowska, która wyjaśniła, iż nie ma prowadzonych rejestrów na poszczególne działania. 

Dodała, że możliwe jest uzyskanie danych w bieżącym roku, analiza z pięciu lat nie jest 

możliwa.  

 Burmistrz Miasta Iławy – Włodzimierz Ptasznik powiedział, iż Wydział Bieżącego 

Utrzymania zrealizował 11 trudnych zadań, a pieniądze przeznaczone na ich realizację są 

coraz mniejsze. Zwrócił uwagę, iż mimo ograniczonych środków czynione są starania, by na 

realizacji tych zadań nie ucierpieli mieszkańcy i wygląd miasta. Dodał, iż do realizacji przez 

wydział, dochodzą nowe zadania określone w ustawie, dotyczące utrzymania czystości  

i porządku w gminie, gospodarki odpadami.  

 Zastępca Burmistrza Miasta Iławy – Mariola Zdrojewska powiedziała, że koszt 

naprawy na ul. Kolejowej wynosił ok. 4000 zł, była to naprawa dokonana po interwencjach 

przedsiębiorców, którzy mają tam swoje firmy. Dodała, że prowadzone były rozmowy z firmą 

„Budimex” i zobowiązała się pomóc w utrzymaniu części drogi.  

 Radna Anna Zakrzewska zasugerowała, że rozsądniej byłoby raz wyremontować tą 

ulicę, a nie ciągle ponosić koszty, w związku z czym wyraziła zainteresowanie ponoszonymi 

kosztami na przełomie miesięcy, półrocza itp.  
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 Burmistrz Miasta Iławy – Włodzimierz Ptasznik poparł wypowiedź radnej, 

jednakże zwrócił uwagę, iż nie ma pieniędzy na realizację tego zadania.  

 Radny Eugeniusz Dembek zwrócił uwagę na zły stan, wygląd terenu przy restauracji 

„Yellow”. Zaproponował, by chociaż to miejsce zostało wyremontowane pomimo małych 

środków finansowych. Odnośnie ul. Kolejowej zwrócił uwagę, że nie tylko firmy zgłaszali 

potrzebę jej remontu, ale również radni.  

 

Informacja o zrealizowanych zadaniach w ramach bieżącego utrzymania miasta 

stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu 

 

Poddana przez Przewodniczącego Rady Miejskiej pod głosowanie jawne propozycja 

pozytywnego zaopiniowania informacji o zrealizowanych zadaniach w ramach bieżącego 

utrzymania miasta została przyjęta pozytywnie „jednogłośnie”. 

 

Ad. 5.  Informacja Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Iławie za 2011 rok o skali  

i formach udzielanej pomocy, którą objęci są mieszkańcy miasta 

 

Powyższy temat został szczegółowo przedstawiony na komisjach przez Dyrektora 

MOPS – Irenę Kasprzycką.  

Burmistrz Miasta Iławy – Włodzimierz Ptasznik dodał, że jednym z wniosków 

zaprezentowanej informacji jest wniosek o starzejącym się społeczeństwie, co powoduje 

wzrost zapotrzebowania na różne usługi. Dodał, że rośnie liczba osób wymagających 

umieszczenia w domach pomocy społecznej. Poinformował, że rosną również wydatki gminy 

związane z większym zapotrzebowaniem usług świadczonych przez MOPS. Zwrócił również 

uwagę, iż tendencja pomocy oferowana przez pomoc społeczną nie idzie w kierunku 

„rozdawnictwa” środków finansowych, lecz poprzez angażowanie w uczestnictwo w różnych 

projektach organizowanych przez MOPS.  

 

W sprawie zaprezentowanych informacji głos zabrali:  
 

 Radny Eugeniusz Dembek zwrócił uwagę, iż społeczeństwo się starzeje, lecz 

„nienaturalnie”, co jest spowodowane wyjazdem młodych ludzi poza granice kraju.  

 

Informacja Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Iławie za 2011 rok o skali  

i formach udzielanej pomocy, którą objęci są mieszkańcy miasta  

stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu 

 



 - 7 - 

Poddana przez Przewodniczącego Rady Miejskiej pod głosowanie jawne propozycja 

pozytywnego zaopiniowania informacji Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Iławie za 

2011 rok o skali i formach udzielanej pomocy, którą objęci są mieszkańcy miasta została 

przyjęta pozytywnie „jednogłośnie”. 

 

Treść podejmowanych uchwał prezentowana podczas obrad za pomocą prezentacji 

multimedialnej. 

 

Ad. 6.   Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta na lata 2012-2029  

 

Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta na lata 2012-2029  szczegółowo 

zaprezentowała Skarbnik Miasta Iławy – Janina Okołowska podczas posiedzeń komisji  

stałych w miesiącu marcu. Komisje nie wniosły o wprowadzenie żadnych poprawek do 

przedstawionego projektu. 

Szczegółowe wyjaśnienie uchwały zawiera uzasadnienie stanowiące załącznik do 

projektu niniejszej uchwały. 

 

W sprawie powyższego projektu uchwały nie podjęto dyskusji.   

 

Uchwała w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta na lata  

2012-2029 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych - przy 19 głosach ,,za” podjęła uchwałę w sprawie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta na lata 2012-2029. 

 

b) zmian w budżecie miasta na 2012 rok  

 

Zmiany w budżecie miasta na 2012 rok zaprezentowała Skarbnik Miasta Iławy – 

Janina Okołowska podczas posiedzeń komisji stałych w miesiącu marcu. Komisje nie 

wniosły o wprowadzenie żadnych poprawek do przedstawionego projektu.  

Burmistrz Miasta Iławy – Włodzimierz Ptasznik zwrócił się do Skarbnika Miasta  

z prośbą, o ponowne zabranie głosu i poinformowanie radnych o nowych zmianach  

w budżecie miasta na 2012 rok.    

Skarbnik Miasta Iławy – Janina Okołowska zaprezentowała kolejne zmiany 

wprowadzone do w/w projektu uchwały, z którymi zapoznani zostali jedynie członkowie 
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Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów. Wśród nowych zmian 

wyszczególniono m.in.: 

- Zwiększenie dochodów o 46 tys. zł wynikających z nakazu sądowego nałożonego na 

firmę „Eltel” – z tytułu zapłaty odsetek za należności. Dodała, że w związku z tą zmianą 

zmniejsza się wysokość deficytu.  

- Kolejna zmiana dotyczyła zwiększenia zarówno dochodów jak i wydatków – zmiana 

związana jest ze zwrotem z tytułu prac interwencyjnych.  

- Zwiększenie dochodów i wydatków spowodowane otrzymaniem dotacji na projekt 

„Czego Jaś się nie nauczy, tego Jan nie będzie umiał”.  

- Zmniejszenie wydatków na opłacenie przeglądów gwarancyjnych na budowę 

obwodnicy północnej i ścieżki etap II i III.  

-  Zmniejszenie składek na związki.  

Dodała, że powyższe zmiany nie spowodowały zmiany wyniku budżetowego.  

 

Szczegółowe wyjaśnienie uchwały zawiera uzasadnienie stanowiące załącznik do 

projektu niniejszej uchwały. 

 

W  sprawie powyższego projektu uchwały głos zabrali: 

 

Radna Anna Zakrzewska – powiedziała, że w związku z wprowadzeniem nowych 

zmian do budżetu, zasugerowała zająć się jeszcze dwiema sprawami. Poprosiła  

o przedstawienie Zarządzenia Burmistrza Miasta  o przekazaniu 146 tys. zł na stypendia dla 

zawodników. Zapytała, jak planuje się przekazanie pozostałe 32 tys. zł i czy zostaną one 

rozdysponowane wcześniej. Zapytała również, czy można bez ogłoszenia informacji  

o negocjacjach wydzierżawić kręgielnię za kwotę o 100 zł przewyższającą wartość minimalną 

dzierżawy – 6 100 zł i kto może podjąć taką decyzję. W związku z powyższym 

zaproponowała wprowadzić powyższe propozycje w budżecie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Iławie – Roman Groszkowski zwrócił uwagę 

radnej, iż powyższa wypowiedź radnej ma charakter wniosku do budżetu co stanowi materiał 

na projekt uchwały, bądź interpelację.  

Uchwała w sprawie zmian w zmian w budżecie  

miasta na 2012 rok stanowi załącznik nr 8 do protokołu 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych - przy 19 głosach ,,za” podjęła uchwałę w sprawie 

zmian w budżecie miasta na  2012 rok.  
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c) rozpatrzenia skargi Stowarzyszenia na Rzecz Ochrony Parku Krajobrazowego 

Pojezierza Iławskiego i jego Otuliny na działalność Burmistrza Miasta Iławy 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Jerzy Sochacki poinformował, że 

członkowie komisji uznali skargę za bezzasadną. Projekt ten był również omawiany podczas 

posiedzeń komisji stałych w miesiącu marcu. Komisje nie wniosły o wprowadzenie żadnych 

poprawek do przedstawionego projektu. 

 

Szczegółowe wyjaśnienie uchwały zawiera uzasadnienie stanowiące załącznik do 

projektu niniejszej uchwały. 

 

W  sprawie powyższego projektu uchwały głos zabrali: 

 

Radna Anna Zakrzewska poprosiła o przedstawienie uzasadnienia umorzenia 

postępowania Prokuratury w Braniewie w sprawie skargi Stowarzyszenia na Rzecz Ochrony 

Parku Krajobrazowego Pojezierza Iławskiego i jego Otuliny, złożonej Przewodniczącemu 

Rady Miejskiej. Dodała, że treść uzasadnienia pozwoli na zajęcia stanowiska w sprawie 

niniejszej skargi.  

Zastępca Burmistrza Miasta Iławy – Mariola Zdrojewska wyjaśniła, iż sprawa, 

która była toczona przez prokuraturę nie ma nic wspólnego ze złożoną skargą, która ma swój 

tryb rozpatrywania przez Radę.   

Radny Eugeniusz Dembek zwrócił uwagę, że można było zaprosić przedstawiciela 

Stowarzyszenia na Rzecz Ochrony Parku Krajobrazowego Pojezierza Iławskiego i jego 

Otuliny.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Iławie – Roman Groszkowski powiedział, że 

powyższą propozycję należało zgłosić podczas zlecania zbadania skargi Komisji Rewizyjnej.  

 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Stowarzyszenia na Rzecz Ochrony Parku 

Krajobrazowego Pojezierza Iławskiego i jego Otuliny na działalność Burmistrza 

Miasta Iławy stanowi załącznik nr 9 do protokołu 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych - przy 17 głosach ,,za”, 1 głosie „przeciw” oraz  

1 głosie „wstrzymującym się” podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi 

Stowarzyszenia na Rzecz Ochrony Parku Krajobrazowego Pojezierza Iławskiego i jego 

Otuliny na działalność Burmistrza Miasta Iławy.  

 

d) rozpatrzenia skargi Państwa Anety i Stanisława Krajnik na działalność 

Burmistrza Miasta Iławy  
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Jerzy Sochacki poinformował, że 

członkowie komisji uznali skargę za bezzasadną. Projekt ten był również omawiany podczas 

posiedzeń komisji stałych w miesiącu marcu. Komisje nie wniosły o wprowadzenie żadnych 

poprawek do przedstawionego projektu. 

 

Szczegółowe wyjaśnienie uchwały zawiera uzasadnienie stanowiące załącznik do 

projektu niniejszej uchwały. 

 

W  sprawie powyższego projektu uchwały nie podjęto dyskusji.  

 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi rozpatrzenia skargi Państwa Anety i Stanisława 

Krajnik na działalność Burmistrza Miasta Iławy  stanowi załącznik nr 10 do protokołu 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych - przy 19 głosach ,,za” podjęła uchwałę w sprawie 

rozpatrzenia skargi Państwa Anety i Stanisława Krajnik na działalność Burmistrza Miasta 

Iławy.  

 

e) zbycia prawa własności nieruchomości gruntowej przy ul. Brata Alberta  

 

Projekt uchwały był omawiany podczas posiedzeń komisji stałych w miesiącu marcu. 

Komisje nie wniosły o wprowadzenie żadnych poprawek do przedstawionego projektu. 

Burmistrz Miasta Iławy – Włodzimierz Ptasznik poinformował, iż podjęcie tej 

uchwały stanowi kolejny przykład zastępowania prawa własności na rzecz użytkownika 

wieczystego.  

Szczegółowe wyjaśnienie uchwały zawiera uzasadnienie stanowiące załącznik do 

projektu niniejszej uchwały. 

 

W  sprawie powyższego projektu uchwały nie podjęto dyskusji.  

 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi zbycia prawa własności nieruchomości 

gruntowej przy ul. Brata Alberta stanowi załącznik nr 11 do protokołu 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych - przy 18 głosach ,,za” i 1 głosie „wstrzymującym 

się” podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi Państwa Anety i Stanisława Krajnik na 

działalność Burmistrza Miasta Iławy.  

 

f) dzierżawy gruntów stanowiących własność Gminy Miejskiej Iława 
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Projekt uchwały był omawiany podczas posiedzeń komisji stałych w miesiącu marcu. 

Komisje nie wniosły o wprowadzenie żadnych poprawek do przedstawionego projektu. 

Burmistrz Miasta Iławy – Włodzimierz Ptasznik poinformował, iż podjęcie 

uchwały związane jest z przedłużeniem dotychczasowych umów.  

 

Szczegółowe wyjaśnienie uchwały zawiera uzasadnienie stanowiące załącznik do 

projektu niniejszej uchwały. 

 

W  sprawie powyższego projektu uchwały nie podjęto dyskusji.  

 

Uchwała w sprawie dzierżawy gruntów stanowiących własność Gminy Miejskiej Iława 

stanowi załącznik nr 12 do protokołu 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych - przy 19 głosach ,,za” podjęła uchwałę w sprawie 

dzierżawy gruntów stanowiących własność Gminy Miejskiej Iława.  
 

 

g) programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie miasta Iławy w roku 2012 

 

Projekt uchwały był omawiany podczas posiedzeń komisji stałych w miesiącu marcu. 

Komisje nie wniosły o wprowadzenie żadnych poprawek do przedstawionego projektu. 

Burmistrz Miasta Iławy – Włodzimierz Ptasznik poinformował, że w związku  

z nowelizacją ustawy gmina jest zobowiązana przygotować w/w program. Zaprezentował cele 

niniejszego programu.  

 

Szczegółowe wyjaśnienie uchwały zawiera uzasadnienie stanowiące załącznik do 

projektu niniejszej uchwały. 

W  sprawie powyższego projektu uchwały nie podjęto dyskusji.  

 

Uchwała w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie miasta Iławy w roku 2012 

 stanowi załącznik nr 13 do protokołu 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych - przy 19 głosach ,,za” podjęła uchwałę w sprawie 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie miasta Iławy w roku 2012.  

 

h) podziału miasta Iławy na sektory 
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Przedmiotowy projekt uchwały został szczegółowo omówiony podczas posiedzeń 

komisji stałych z bieżącym miesiącu. Komisje nie wniosły o wprowadzenie żadnych 

poprawek do przedstawionego projektu. 

Burmistrz Miasta Iławy – Włodzimierz Ptasznik poinformował, iż przedmiotowy 

projekt uchwały związany jest z gospodarką odpadami. Dodał, że na mocy nowej  ustawy 

staliśmy się właścicielami odpadów. Powiedział, iż planowane jest utworzenie zespołu 

konsultacyjnego, który zajmowałby się gospodarką odpadami. Poinformował, że jeżeli miasto 

liczy ponad 10 tys. mieszkańców, dopuszcza się podział miasta na sektory.  

 

Szczegółowe wyjaśnienie uchwały zawiera uzasadnienie stanowiące załącznik do 

projektu niniejszej uchwały. 

 

W  sprawie powyższego projektu uchwały nie podjęto dyskusji. 

 

Uchwała w sprawie podziału miasta Iławy na sektory 

 stanowi załącznik nr 14 do protokołu 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych - przy 19 głosach ,,za” podjęła uchwałę  

w sprawie podziału miasta Iławy na sektory.  

 

i) postanowienia o odbieraniu odpadów komunalnych od właścicieli 

niezamieszkanych nieruchomości, na których powstają odpady komunalne,  

a które stanowią część nieruchomości, na której zamieszkują mieszkańcy 

 

Przedmiotowy projekt uchwały został szczegółowo omówiony podczas posiedzeń 

komisji stałych z bieżącym miesiącu. Komisje nie wniosły o wprowadzenie żadnych 

poprawek do przedstawionego projektu. 

Burmistrz Miasta Iławy – Włodzimierz Ptasznik dodał, iż są nieruchomości, które 

są zamieszkiwane przez mieszkańców jedynie w części, z czego pozostałą część stanowią 

lokale, usługi. Powiedział, że podjecie przedmiotowej uchwały spowoduje odpady komunalne 

wytwarzane na nieruchomościach niezamieszkanych, będą odbierane.  

 

Szczegółowe wyjaśnienie uchwały zawiera uzasadnienie stanowiące załącznik do 

projektu niniejszej uchwały. 

 

W  sprawie powyższego projektu uchwały nie podjęto dyskusji.  
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Uchwała w sprawie postanowienia o odbieraniu odpadów komunalnych od właścicieli 

niezamieszkanych nieruchomości, na których powstają odpady komunalne, a które 

stanowią część nieruchomości, na której zamieszkują mieszkańcy  

stanowi załącznik nr 15 do protokołu 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych - przy 19 głosach ,,za” podjęła uchwałę  

w sprawie postanowienia o odbieraniu odpadów komunalnych od właścicieli 

niezamieszkanych nieruchomości, na których powstają odpady komunalne,  

a które stanowią część nieruchomości, na której zamieszkują mieszkańcy.  

 

 

j) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

 

Przedmiotowy projekt uchwały został szczegółowo omówiony podczas posiedzeń 

komisji stałych z bieżącym miesiącu. Komisje nie wniosły o wprowadzenie żadnych 

poprawek do przedstawionego projektu. 

 Burmistrz Miasta Iławy – Włodzimierz Ptasznik dodał, że proponowane są różne 

metody opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Metody te szczegółowo 

omawiano na wszystkich posiedzeniach komisji przez Panią Inspektor ds. Ochrony 

Środowiska – Bogusławę Bandelewską. 
 

Szczegółowe wyjaśnienie uchwały zawiera uzasadnienie stanowiące załącznik do 

projektu niniejszej uchwały. 

 

W  sprawie powyższego projektu uchwały głos zabrali: 

 

Radny Eugeniusz Dembek – wyraził swoją wątpliwość dotyczącą wyboru metody 

ustalenia opłaty. Zaproponował wybór innej metody. 

Zastępca Burmistrza Miasta Iławy – Mariola Zdrojewska – powiedziała, że 

nieruchomości niezamieszkane zobowiązane są płacić od pojemnika, a mieszkańcy płacą od 

osoby. Dodała, że ustawodawca przewidział jedynie cztery metody ustalenia opłaty. Zwróciła 

uwagę, że gmina jest zobowiązana przejąć odpady od nieruchomości zamieszkałych, a może 

przejąć opady od nieruchomości niezamieszkanych.  

 

Uchwała w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi stanowi załącznik nr 16 do protokołu 
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Rada Miejska w obecności 19 radnych - przy 19 głosach ,,za” podjęła uchwałę w sprawie 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

 

PRZEWODNICZĄCY OBRAD ZARZĄDZIŁ 15-MINUTOWĄ PRZERWĘ  

W OBRADACH 

 

Ad. 7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Roman Groszkowski poinformował, że radni 

otrzymali pisemne sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta Iławy za 

okres 23.02 2012 – 21.03.2012.  

 

Sprawozdanie z międzysesyjnej działalności Burmistrza Miasta Iławy 

 i Urzędu Miasta za okres 23.02 2012 – 21.03.2012 stanowi załącznik nr 17 do protokołu 

 

 Burmistrz Miasta Iławy – Włodzimierz Ptasznik przedstawił sprawozdanie  

z działalności w ostatnim tygodniu. Przekazano następujące informacje dotyczące: 

− podsumowania projektu „Fabuła dwóch pokoleń” trwający pięć miesięcy, 

zorganizowany przez Stowarzyszenie Uniwersytet III Wieku; 

− posiedzeń zarządu Związku Gmin „Czyste Środowisko” z dnia 06.03. oraz 27.03 br.; 

− Uczestnictwa w konferencji „Źródła finansowania projektów w obszarze energetyki, 

ochrony środowiska i innowacji w ramach dostępnych programów europejskich  

w dniu 14.03.2012 r.; 

− Obchodów 5 rocznicy rozpoczęcia działalności gospodarczej przez Zarząd Terenowy 

Niezależnego Samorządnego Związku Zawodowego Funkcjonariuszy i Pracowników 

więziennictwa w dniu 15.03.2012 r.; 

− Uczestnictwa w konferencji młodzieżowej „Karta Młodzieżowa – narzędziem 

aktywizacji komunikacji i budowania społeczeństwa obywatelskiego, która odbyła się 

w Kwidzynie w dniu 16.03.2012 r.; 

− Spotkania komitetu organizacyjnego Senior Gamet w dniu 20.03.2012 r. 

Zaprezentowano również skład komitetu organizacyjnego Warmia i Mazury Senior 

Gamet 2012, którego koordynatorem wszystkich działań jest Wojciech Żmudziński. 

 

Szczegółowe uzupełnienie sprawozdania z działalności w ostatnim tygodniu 

 stanowi załącznik nr 18 do protokołu 
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W sprawie zaprezentowanego sprawozdania głos zabrali: 

 

 Radny Lech Żendarski zapytał czego dotyczy zarządzenie, o którym mowa  

w sprawozdaniu międzysesyjnym, w sprawie pierwokupu.  

 Zastępca Burmistrza Miasta Iławy – Mariola Zdrojewska wyjaśniła, że jest 

generalna zasada polegająca na tym, że jeżeli miasto sprzedało kiedyś działkę osobie 

prywatnej i ta osoba prywatna po upływie czasu sprzedaje działkę, gmina ma prawo 

pierwokupu. Dodała, że z reguły rezygnuje się z tego przywileju.   

 

Ad. 8. Interpelacje i zapytania radnych 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Iławie - Roman Groszkowski przypomniał 

zasady sporządzania i inne wymogi formalne dotyczące interpelacji. Przekazał informację, że 

do Biura Rady Miejskiej w terminie, o którym mowa w Statucie Miasta Iławy wpłynęły 2 

interpelacje pisemne: Radnej Anny Zakrzewskiej oraz Radnego Andrzeja Pankowskiego.  

Na interpelację Radnej Zakrzewski odpowiedź zostanie udzielona na piśmie.  

 

Interpelacja zgłoszona przez Radną Annę Zakrzewska  

stanowi załącznik nr 19 do protokołu 

 

Interpelacja zgłoszona przez Radnego Andrzeja Pankowskiego  

stanowi załącznik nr 20  do protokołu 

 

Ad. 9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Iławie - Roman Groszkowski poprosił  

o zabranie głosu Burmistrza Miasta Iławy i ustosunkowanie się do interpelacji przedstawionej 

przez Radnego Andrzeja Pankowskiego, którego to interpelacja wymaga odpowiedzi ustnej. 

Burmistrz Miasta Iławy – Włodzimierz Ptasznik streścił krótko interpelację 

Radnego Andrzeja Pankowskiego. Powiedział, że interpelacja zgłoszona przez radnego 

dotyczy słusznej i istotnej sprawy, ponieważ monitoring poprawia bezpieczeństwo. 

Poinformował, iż małymi krokami należy doprowadzić do powstania monitoringu. Przekazał 

informację, iż planuje się przeznaczyć pewną część pieniędzy (w bieżącym roku) na 

monitoring. Udzielono również odpowiedzi na zapytanie Radnego Eugeniusza Dembka 

podczas XIX Sesji Rady Miejskiej w Iławie na temat liczby turystów. Powiedział, iż nie 

posiadamy szczegółowych badań, jednakże przekazał następujące informacje: 
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- na zapytanie odpowiedziało ok.  20 obiektów noclegowych z terenu miasta, z których 

wynika, że liczba turystów którzy wykupili co najmniej jeden nocleg w mieście było ok. 4 

tys.,  

 - z Informacji Turystycznej skorzystało 5 tys. osób,  

- na zapytanie odpowiedziało 35% obiektów noclegowych z terenu powiatu, z których 

wynika, że liczba turystów, którzy wykupili co najmniej jeden nocleg na terenie powiatu 

wynosi ok. 21 tys. 

Poinformował również o przeprowadzonych rozmowach z Panią Stadnicką – 

właścicielką hotelu „Starego Tartaku”, która poinformowała, że z jednorazowego noclegu 

skorzystało ok. 10 tys. osób.  

Wypowiedział się również odnośnie korzystania z toalet na dworcu kolejowym, na co 

podczas ostatniej Sesji zwróciła uwagę radna Zakrzewska. Powiedział, że przeprowadzono 

rozmowę z osobą zarządzającą tym obiektem, iż w godzinach od 23 
00

 do 4 
00

 rano jest 

przerwa techniczna, jednakże jest tam całodobowa ochrona, a osoby, które nie są pod 

wpływem alkoholu i mają potrzebę skorzystania z poczekalni/toalety na dworcu, są 

wpuszczane mimo trwającej przerwy.  

 

W sprawie zaprezentowanego sprawozdania głos zabrali: 

 

 Radna Elżbieta Prasek zwróciła się z prośbą o ustosunkowanie się do treści pisma 

skierowanego do radnych  od uczestników oraz pracowników WTZ, które związane jest  

z podjęciem jednej z uchwał podczas ostatniej sesji.  

 Burmistrz Miasta Iławy – Włodzimierz Ptasznik powiedział, iż sprawa określona  

w niniejszym jest nieaktualna. Poinformował o rozmowie przeprowadzonej ze Starostą 

Iławskim, iż WTZ otrzymają działkę w innymi miejscu, taką, na której będzie możliwe 

chodzenie na spacery itp. Powiedział, że prawdopodobnie podjęta na ostatniej sesji zostanie 

uchylona ze względu na zmianę lokalizacji.  

 

Ad. 10. Wnioski mieszkańców Iławy 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Iławie - Roman Groszkowski poinformował, że 

nikt z mieszkańców miasta Iławy nie zgłosił się Do Biura Rady Miejskiej w terminie,  

o którym mowa w Statucie Miasta Iławy i nie wyraził chęci uczestnictwa w dzisiejszej Sesji.  

 

Ad. 11. Komunikaty i oświadczenia 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Iławie - Roman Groszkowski poinformował, iż 

do Biura Rady Miejskiej w Iławie wpłynęło pismo kuratora klubu „Jeziorak”. Poprosił  

o zabranie głosu obecnego podczas obrad kuratora klubu sportowego „Jeziorak” – Leszka 

Jankowskiego.  

Kurator klubu sportowego „Jeziorak” – Leszek Jankowski zabrał glos  

w przedmiotowej sprawie i zwrócił się z prośbą o udzielenie jak największej pomocy 

finansowej. Dodał, że jego celem nie jest likwidacja klubu, lecz uratowanie klubu  

z wieloletnią tradycją. Poinformował o przeprowadzonych rozmowach z Urzędem 

Skarbowym oraz Zakładem Ubezpieczeń Społecznych. Dodał, iż jest sponsor strategiczny, 

który zadeklarował podpisanie stosowanego porozumienia. Poprosił o pomoc w przetrwaniu 

do końca lipca, ponieważ sponsor zadeklarował swoją pomoc od lipca. Zwrócił się z prośbą  

o przesunięcie pewnych środków, które nie wpłyną na zwiększenie budżetu, lecz spowodują 

przesunięcie niewykorzystanych środków na stypendium. Zawiadomił, iż chce, aby środki 

finansowe wpłynęły co centrum sportu, na które to również miałyby być wystawiane faktury 

na mecze wyjazdowe – transport, wyżywienie, zakwaterowanie.  

Radny Edward Bojko zwrócił się z prośbą do Burmistrza Miasta o spotkanie się  

z zarządem Stowarzyszenia Przyjaciół Orkiestry Dętej, ponieważ pojawiło się wiele 

niepokojących rzeczy m.in. siedziba weterana jest niesprzątana. Poprosił również  

o uczestnicwto w tym spotkaniu Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu  

i Turytyki.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Iławie - Roman Groszkowski poinformował  

o planowanym harmonogramie najbliższych posiedzeń rady. Przekazał informację  

o planowanym wspólnym posiedzeniu komisji problemowych połączonym wraz z wizją 

lokalną parkingów.  

 

Ad. 12. Zamknięcie obrad XX Sesji  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej - Roman Groszkowski  wobec zrealizowania porządku 

obrad o godzinie 14
50

 zamknął sesję. 

 

Szczegółowy przebieg obrad zawiera nagranie dźwiękowe z sesji 

 

              Protokołowała:                                                Przewodniczący Rady Miejskiej: 

              /-/Agnieszka Szych              /-/Roman Groszkowski  


